
Okt 2024. Styrelsen informerar

Skogsgruppen

Nu i oktober ska skogsgruppen tillsammans med experten besikta

framförallt slyområdet vid samlingsplatsen. 

Väggruppen

Kantklippning är utförd. I fortsättning kommer den att ske i augusti

då Emil har svårt att hinna senare på hösten.

Väghålor är ifyllda.

Snöpinnar kommer att sättas upp nu i oktober.

Övrigt

Rapport från Mats: när bensinaggregatet användes senast

stannade aggregatet oförklarligt. 

Mats kommer att undersöka orsaken.

Nästa styrelsemöte är den 7 december 2024


